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Deltagere 

Carsten Jensen (CJE) 
Carsten Bach (CB) 
Kaj Bækgaard (KB)  
Christian Alstrup (CA)  
Inge Rønnow Sander (IRS)  
Henrik Stigel (HS) 
Carina Jonsson (CJ)  
Michael Handberg (MH)  
Ole Ørum-Petersen (OØP)  
Bo West Møller (BWM) – Golfmanager   
 
 
Der blev budt velkommen til Inge Rønnow sander, der kort fortalte om sig selv hvor efter alle kort 
præsenterede sig for Inge.  
 

Godkendelse af dagsorden 
Ingen bemærkninger. 

Godkendelse af referat 
Ingen bemærkninger. 

Økonomi 

Regnskab og likviditet 

Der er brugt lidt mere på løn til greenkeepere, da de har været her længere tid end normalt. Ellers ingen 

bemærkninger.   

Medlemmer 

Vi har kigget lidt på tallene og lavet et par statistikker over alder og handicap:  

     

 

Medlemmer med HCP: Antal medl. I pct

Under 5 34 2%

5-10 67 5%

10-18 264 18%

18-25 321 22%

25-36 441 31%

36-64 285 20%

Over 64 24 2%

Total medlemmer 1,436           100%

Total gennemsnits HCP 27.6             
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De sidste tal viser 1284 aktive medlemmer, og vi ved der pt. er 40 udmeldelser pr. 31. december 2020. Der 

kommer flere udmeldelser. Vores erfaring fra tidligere år er ca. 150. 

Begynderhold 1 er nu fuldtegnet, med 38 deltagere. Næste hold starter den 8. – 9. maj.   

Sponsorer 

Vi har mistet 4 hulsponsorer; og skal derfor finde 4 nye. Kender du en virksomhed der kunne tænke sig at 

være sponsor og få god reklame sig til.   

Øvrige sponsorater der skulle nytegnes, er stort set på plads. Tak til sponsorerne for flot opbakning.  

Erhvervsgolf  

Der er pt. 40 virksomheder med og flere er på vej. Hvervekampagnen via Mediehuset har givet 8 

henvendelser.  

Generalforsamling 

Evaluering 

Der var et mindre antal deltagere end normalt, hvilket sikkert skyldes Corona. Efter fremlæggelse af en 

fyldig beretning samt gode ord med på vejen til regnskab og budget, var der var gode spørgsmål. 

Ærgerligt det ikke var muligt at synge samt servere kaffe efter endt generalforsamling. Lad os håbe det er 

muligt, når vi holder generalforsamling torsdag den 25. november 2021.   

Konstituering 

- Formand Carsten Jensen 
- Næstformand Carsten Bach 
- Økonomi Kaj Bækgaard 
- Baneudvalgsformand Carsten Bach 

 

CJE fremsender til næste møde Virksomhedsplan, til gennemgang.  

Banen lige nu 

Fokuspunkter vinter er  

- de nye teesteder 

- færdiggørelse af stier 
- bro hul 15 
- træfældning i samarbejde med kommunen 

 
Der arbejdes med nyt teested 54 hul 9 og der arbejdes med ny green hul 7.  
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Arbejdet med ny green hul 7 sker i samråd med DGU´s banearkitekt. Vi er pt. ved at tage referencer til 

andre baner og arkitekter, for at få et overblik over arbejdet og gode råd og vejledning til hvilken greentype 

vi skal bygge. Denne green skal gerne danne målestok for kommende greenrenoveringer. 

Vi forventer at arbejdet kan starte august 2021, med håb om at spille ny green juni 2022.  

I samarbejde med kommunen, ser det ud til vi kan topdresse fairways 2 gange årligt for den samme 

økonomi som tidligere. Det sker ved at vi kan låne materiel fra dem.  

Info fra Golfmanager 

Ekstra træner, så der  

Vi har indgået en aftale med Christian Hostrup, der kommer og aflaster trænerteamet så der frigøres timer 

til individuel træning for medlemmer.  

Køkken 

Vi renoverer loft og gulv uge 2-3, hvor køkkenet vil være lukket. 

Lejekontrakt Herning Kommune 

Der har været møde hvor Herning Kommunen har afleveret et udkast til ny lejekontrakt. FU gennemgår nu 

denne og har møde med Herning Kommunen igen i januar.   

Info fra udvalg 

Begynderudvalg (MH) 

Hold 1 er fuldtegnet; programmet hold 1 er klar. Der er sendt mail til alle tilmeldte, hvor de bedes bekræfte 

deres deltagelse.  

Kaninudvalg (HS)  

Alle præmier er uddelt efter afslutningsturneringen.  

Juniorudvalg (BMW) 

Program 2021 er på plads. Der mangler fortsat folk til udvalget. Nicolas arbejder på det.  

Eliteudvalg (BMW) 

Udvalget er på plads. Danmarksturneringen 2021 er også fastlagt og vi kan nøjes med 4 hjemmekampe; 

dvs. færre banelukninger.  

Baneudvalg (CB) 

Greenkeeperne er sendt hjem for i år, men starter tidligt i 2021. Ralph allerede den 1. februar, hvor han 

skal hjælpe med klargøring af maskiner. Morten Christensen, førstemand, har opsagt sin stilling. Vi søger 

derfor en ny funktionæransat 1. mand til at supplere Jarl.  
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Turneringsudvalg (OØP) 

Åbningsturneringen bliver med ROYAL som sponsor. Den tidligere ROYAL holdturnering ændres til Nordic 

Golfers hulspil turnering.  

Banekontrol- og serviceudvalg (CJO) 

Afslutningsmiddag blev aflyst; vi håber at kunne samles i marts i stedet.  

Ordens- og amatørudvalg (CJE) 

Som nævnt på GF er der nedsat et udvalg med advokat Søren Thygesen, som formand og Peter Pade og 

Lissi Bank-Lassen som medlemmer. 

Handicapudvalg (CJE) 

MH spurgte til undervisningsmateriale for begyndere. CJE og MH sætter sig sammen og laver oplæg til 

begynderne. Der laves 1 – 2 introaftner i foråret, for de medlemmer der gerne vil vide mere om de nye 

handicapregler.  

Regeludvalg (CJE) 

Intet nyt.  

Visionsudvalg (CA) 

Der har været møde i Golf & kunst og der arbejdes positivt videre, for at finde penge til opstart af projektet.   

Årsskriftudvalg (CA) 

Intet nyt.  

Næste møde 
Mandag d. 15. marts 2021, kl. 17.00 

Eventuelt 
Henrik spurgte om det er ok at gå med sin hund på golfbanen; dvs. uden for stierne, f.eks. på fairway. Det 

er det ikke, de skal bruge stierne, men vi må erkende at naboer til bane om vinteren kommer lidt udenfor 

stierne, og så længe hunden er i snor, påtaler vi det ikke.  


